
 

Verslag Ronde Tafel bijeenkomst: Visie en Beleid 18 januari 2024 

 

Er zijn elf stadsdorpers onder leiding van Jeroen met elkaar in gesprek gegaan over de werking 

en de toekomst van Stadsdorp Gracht en Straatjes. 

Aan de hand van drie vragen zijn we samen tot inzichten gekomen die ons helpen bij het 

vitaliseren van het Stadsdorp.   

 

1. Alle deelnemers vinden het fijn dat er een bewonersgemeenschap zoals het Stadsdorp in de 

eigen buurt is. 

o Mensen herkennen en kennen elkaar op straat, in de supermarkt, andere winkels en 

gelegenheden. 

o Je bent uit de anonimiteit en er wordt onderlinge betrokkenheid en saamhorigheid 

beleefd.  

o Door de vele activiteiten wordt je geestelijke actieradius vergroot en leer je de buurt 

en de hele stad beter kennen.  

o Na tien jaar kun je stellen dat het maken van contact en mogelijk maken van 

nabuurschap, aangevuld of vernieuwd zou kunnen worden in; jezelf blijven 

ontwikkelen en je sociale netwerk dichtbij vergroten. 

 

 

2. Toch zijn er ook een aantal punten waar we ons zorgen over maken.  

o De groep wordt ouder, er zijn meer mensen met fysieke beperkingen zoals gehoor en 

mobiliteit. 

o Meer mannen zijn welkom net als een nieuwe generatie jonge senioren.  

o Het Stadsdorp is bij vele buurtgenoten nog erg onbekend.  

o Er zouden ook weer meer thema-avonden georganiseerd kunnen worden 

o Een groot deel van financiële bijdragen gaat op aan ‘kopjes koffie’, voor deelnemers 

aan slechts enkele activiteiten.  

o Er zijn een groot aantal (slapende) leden die eigenlijk nergens aan meedoen.  

o Het Stadsdorp draait op enkele actievelingen die veel doen. 

o Het Stadsdorp mag niet gezien worden als een ‘service- of zorgorganisatie’  

 

 

3. Vervolgens zijn er een aantal constructieve ideeën geformuleerd die deze zorgen kunnen 

wegnemen, de onderlinge verbinding verstevigen, nieuwe aan te gaan en als Stadsdorp in het 

geheel te groeien. 

o Ontwikkelen van een PR-werkgroepje. Denk daarbij aan: 

⮚ De website en nieuwsbrief werken goed, maar dat is nog onvoldoende. Ook 

niet-leden zouden zich kunnen aanmelden voor het ontvangen van de e-mail 

nieuwsbrief. 

⮚ Offline meer bekendheid maken in de buurt: vaste plek in Lindeman (Mary), 

posters, flyers, postkaarten …(wanneer heb jij voor het laatst iets voor het 

eerst gedaan? Lekker samen met je buurtgenoten.) 

⮚ Inzetten op nieuwe aanwas mannen en jongere generatie senioren. 



o Financiële uitgaven ‘herijken’; middelen alleen gebruiken voor algemene activiteiten 

en eventuele kosten aan derden. Drempel laag houden. 

o Thema-avonden herintroduceren, met nadruk op jonge onderwerpen: democratie, 

solidariteit, AI, klimaat en duurzaamheid, zingeving…. 

o Rollen leren doorgeven: wanneer je een bepaalde rol/activiteit gaat vervullen of al 

vervult, direct uitkijken naar een opvolger en deze al laten meelopen. Op deze wijze 

wordt het stadsdorp niet afhankelijk van een enkeling en krijgt het zichtbaar een open 

karakter: we doen het samen.  

 

 

                                ==================== 

 

 

Als uitkomst van deze Ronde Tafel bijeenkomst wil het bestuur een aantal 

voorstellen aan de leden voorleggen. Te besluiten op de Algemene Leden 

Vergadering van 21 februari 2024 

 

 

● De huidige visie van ons stadsdorp: "het maken van contact en het mogelijk maken 

van nabuurschap" uitbreiden met de volgende doelstelling : "jezelf blijven 

ontwikkelen en je sociale netwerk dichtbij vergroten" 

 

● Oprichten van een werkgroepje dat zich gaat toeleggen op voorstellen en uitvoering 
pr-activiteiten.  
 

● Oprichten van een werkgroepje dat zich richt op invulling geven aan een 
driemaandelijkse Thema- avond.  
 

● Goedkeuring wijziging huidige werkwijze m.b.t. gratis versnapering bij enkele 
activiteiten. Gratis toekenning komt te vervallen met uitzondering van bitterballen bij 
de buurtborrel en koffie/thee bij de koffieochtend. Dit zijn activiteiten die door het 
stadsdorp worden georganiseerd. 
 

 


